
Βουλή και ερευνητική για
το ξενοδοχείο στο Λατσί

Διαστάσεις προσλαμβάνει η ανέγερση ξενοδοχείου

στο Λατσί χωρίς άδεια οικοδομής
και με υπερβάσεις Οδηγείται στη Βουλή
προς εξέταση με εγγραφή από τον Π Μυλωνά

ενώ τσ ΕΤΕΚ ζητά ερευνητική Επιτροπή
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Στη Βουλή το ξενοδοχείο του Λατσιού
Ενέγραψε θέμα ο Παύλος Μυλωνάς Το ΕΤΕΚ ζητά έρευνα από τον υπουργό Εσωτερικών

Iba Βάσου Βααιλείου

τη Βουλή οδηγείται η

ανέγερση ξενοδοχείί ου στο Λατσί χωρίς
ν άδεια οικοδομής ενώ

j-jzfi το ΕΤΕΚ ζήτησε από
τον υπουργό Εσωτερικών

να μεριμνήσει για τον ορισμό
ερευνητικής επιτροπής προκειμένου

να εξετάσει τα γεγονότα ώστε
νο αποδοθούν ευθύνες

Ο ίδιος ο ιδιοκιήιης ίου ξενοδοχείου

Λούης Αναξαγόρας χωρίς

να αναφερθεί στην ουσία της
υπόθεσης που είναι η ανέγερση
του ξενοδοχείου χωρίς άδεια οι

κοδομής κάλεσε
μέσω ιστοσελί

δας τους αρμοδίους

να ελέγξουν

το κτήριο
και ισχυρίστηκε
ότι υπάρχουν
ακοιιιμότητες

Το θέμα ενέ
γράψε προς συζή
τηση στην Κοινοβουλευτική

Επιτροπή Εσωτερικών

ο βουλευτή ζ Παύλος Μυλωνάς ο

οποίος ζητά ενημέρωση για την
απόφαση του Τμήματος Πολεο
δομίος να εκδώσει πολεοδομική
άδεια για ανέγερση τετραώροφου
ξενοδοχείου απέναντι οπό το λιμανάκι

του Λατσιού παρά τις προδιαγραφές

του Τοπικού Σχεδίου
Στην αιτιολόγηση εγγραφής

•ou θέματος αναφέρεται οτι η

απόφαση να επιτραπεί η ανέγερση
του εν λόγω ξενοδοχείου έχει

αλλοιώσει την εικόνα της περιοχής
δημιουργώντας παράλληλα και κακό

προηγούμενο Στην αιτιολόγηση
προστίθεται πως το ξενοδοχείο

βρίσκεται ακριβώς πάνω από το
λιμανάκι και τον παραλιακό δρόμο
και δεσπόζει σε όλη την περιοχή
Αναφέρεται επίσης^πως το ξένο
δοχείο φαίνεται ότι χτίζεται χωρίς

Όσοι έχουν
ευθύνη πρέπει να

αποκαλυφθούν
και να ζητηθούν
ευθύνες ως προς
τον τρόπο now
ενήργησαν

άδεια οικοδομής από τον Δήμο
Πόλεως Χρυσοχούς κάτι που σν
ευσταθεί σημαίνει ότι οι κατασκευαστικές

εργοσίες εκτελούνταν
παράνομα Η αρμόδιο Αρχή οφείλει

να ενημερώσει την Επιτροπή
Εσωτερικών για την πολιτική που
προτίθεται νο ακολουθήσει στο
Λοτοί αλλά και σε άλλες περιοχές
με παρόμοια χαρακτηριστικά καταλήγει

ο κ Μυλωνάς
Εξάλλου ο πρώτος αντιπρόεδρος

του ΕΤΕΚ Κωνσταντίνος
Κωνσταντής ανέφερε στον Φ
ότι το Επιμελητήριο ζήτησε από
τον υπουργό Εσωτερικών να ορίσει
ερευνητική επιτροπή η οποία νο
εξετάσει το όλο θέμα Θα πρέπει
να ενημερωθούμε γιατί δεν αντέδρασε

η αρμόδια Αρχή που είναι
ο Δήμος Πόλεως Χρυσοχούς όταν

άρχισε να ανεγείρεται η οικοδομή
χωρίς νο του εκδώσει άδεια οικοδομής

είπε ο κ Κωνσταντή
Ανέφερε επίσης ότι θα πρέπει

να εξεταστούν όλο τα δεδομένα
της ανάπτυξης από την αίτηση μέχρι

και τις οικοδομικές εργασίες
Είναι αδιανόητο να απαιτείται από

κάποιον ο οποίος κτίζει το σπίτι
του νο λειτουργεί στην εντέλεια
και να αφήνεται μια τέτοια κατασκευή

να υλοποιείται χωρίς καν
να υπάρχει άδεια οικοδομής πρόσθεσε

ο πρώτος αντιπρόεδρος του
ΕΤΕΚ Ο κ Κωνσταντή επέρριψε
ευθύνες και στη Βουλή η οποία
επί σειρά ετών δεν προώθησε
τη λήψη μέτρων ώστε να αποτρέπονται

παρόμοιες αρνητικές
εξελίξεις

Σε παρατήρηση ότι και μέλη
του ΕΤΕΚ φέρουν ευθύνη υπό την
έννοια ότι υπήρχε μελετητής-μέ
λος του Επιμελητηρίου ο κ Κωνσταντής

ανέφερε πως όσοι έχουν
ευθύνη πρέπει να αποκαλυφθούν
και να ζητηθούν ευθύνες ως προς
τον τρόπο που ενήργησαν στη συγκεκριμένη

περίπτωση

Εκκρεμούν οι προτάσεις
Αυστριακών ειδικών
Όπως είναι γνωστό πρόσφατα παρουσιάστηκε

η μελέτη Αυστριακών εμπειρογνωμόνων

που στοχεύει στην απλούστευση
των διαδικασιών οδειοδότησης των

κτηρίων ώοιε σι αιτήσεις να εγκρίνονται
εγκαίρως και να μην μπαίνουν οι αιτητές
στον πειρασμό να αρχίζουν κατασκευαστικά

έργα προτού αδειοδοτηθούν οι
αναπτύξεις τους

Ένα από τα μέτρα που εισηγούνται
είναι η έκδοση ενιαίας άδειας με κατάργηση

του σημερινού συστήματος με βάση
στην οποία πολεοδομική και οικοδομική
άδεια εκδίδονται ξεχωριστά Ωστόσο αν
υιοθετηθούν οί προτάσεις ίσως απαιτηθούν

10-15 χρόνια μέχρι να λειτουργήσει
πλήρως Το ΕΤΕΚ θεωρεί ότι οι προτάσεις
τους δίνουν βραχυπρόθεσμες και μεσοπρόθεσμες

λύσεις κάτι το οποίο θα δώσει
χρόνο να μελετηθούν και μακροπρόθεσμες

λύσεις στον τομέα της οδειοδότησης
των οικοδομών

Εισηγήσεις από το ΕΤΕΚ για να μπει τάξη
Ειδικά

όοον αφορά διάφορα ζητήματα που προκύπτουν
στην πορεία υλοποίησης οικοδομικών έργων το ΕΤΕΚ

υπέβαλε κατά καιρούς εισηγήσεις στις οποίες περιλαμβάνονται

και α εξής ί
Καθορισμός διαφορετικών απαιτήσεων και εσωτερικών διαδικασιών

και μέγιστου χρόνου εξέτασης/ανταπόκρισης ανάλογα
με το είδος της οικοδομής

Ταχεία προώθηση και ψήφιση των Κανονισμών που ετοίμασε
το ΕΤΕΚ γιο μητρώο μελετητών έτσι ώστε να αναβαθμιστεί
ουσιαστικά ο ρόλος των ιδιωτών επαγγελματιών μελετητών
έτσι ώστε να μην έχουν καμία δικαιολογία ή δυσπιστία οι οικοδομικές

Αρχές και να εκχωρήσουν περαιτέρω αρμοδιότητες
σε αυτούς

Πα τη μεγάλη πλειονότητα περιπτώσεων που αφορούν οικοδομές

μέχρι τετρακατοικία σε εγκεκριμένο οικόπεδο η άδεια
οικοδομής θα εκδίδετοι αυθημερόν ή εντός 15 ημερών το

μέγιστο με τον έλεγχο μόνο της πληρότητας των υποβαλλόμενων

μελετών

Τυχόν απαραίτητες διαβουλεύσεις με άλλες υπηρεσίες οι
οποίες απαιτούνται για τις πιο πάνω περιπτώσεις θα γίνονται
από τον αιτητή και θο υποβάλλονται με την αίτηση για άδεια
Οι δε υπηρεσίες θα πρέπει να αναρτούν στο διοδικτυο τις

απαιτήσεις τους/επεξηγηματικό εγχειρίδιο και ο μελετητής να
υποβάλλει έντϋπο συμβατότητας μελέτης

Καθιέρωση εσωτερικού συστήματος.διαοφαλισης ποιότητας
και εφαρμογή ισορροπημένου δειγματοληπτικού συοτήματος
ελέγχου διάφορων βαθμίδων ελέγχου έλεγχος εγκυρότητας
των δεδομένων υπολογισμών ε,παλήθεύση,.τών απότελεϋμό
των πλήρης έλεγχος των μελετών πριν αλλακυριωςμετό την
παραχώρηση της άδειας και επιβολής της νομοθέοίας ατι-ς
περιπτώσεις μη συμμόρφωσης

Καθιέρωση δη-μρα ίευ.ρ'ης δεικτών απόδοσης και λογοδοσίας
οικοδομικών Αρχών Wî.;y

Θεσμοθέτηση των ιδιωτών ελεγκτών δόμησης γιο επαλη
θευση ορων της αδείϋς στο εργοτάξιο of συχνότητα και βάθος
ελέγχου ανάλογα με το είδος της οικοδομή

Σύνδεση της απαίτησης κατάθεσης του πιστοποιητικοί ου

μπλήρωσης εργασιών'.με την ηλεκτροδότηση της οικοδομής
έτσι ώστε να μην παρουσιάζονται οι σημερινές κ-άθυσϊέρήσεις
στις τελικές εγκρίσεις και στην έκδόσή τίτλων
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